

«មានពរហើយ មនុស្សណាដែលការរលងច្បាប់របស់ខ្លួន បានអត់ទោសឱ្យ គឺដែលបាបរបស់ខ្លួនបានគ្របបាំង ហើយ» ទំនុកតម្កើង ៣២:១

កិច្ចការមិនត្រឹមត្រូវដែលយើងធ្វើ (ព្រះគម្ពីរហៅថាអំពើបាប) ញែកយើងចេញពីព្រះជាម្ចាស់។ យើងត្រូវការការអត់ទោសពីព្រះជាម្ចាស់ ដើម្បីឱ្យយើងបានត្រឹមត្រូវជាមួយនឹងព្រះជាម្ចាស់វិញ ... ដើម្បីរួចរាល់សម្រាប់ភាពអស់កល្ប។ ការអត់ទោសតាមបទគម្ពីរមិនមែនព្រះជាម្ចាស់មានបន្ទូលថា ព្រះអង្គទុករលងអំពើបាបទាំងនោះ ហើយលុបចោលការដាក់ទោសអស់កល្បសម្រាប់អំពើបាបទាំងអស់នោះទេ។ អត់ទេ ការដាក់ទោសនោះត្រូវតែបង់ថ្លៃ។ ដំណឹងល្អ (ដំណឹងល្អ) គឺថា ព្រះយេស៊ូវ (ព្រះដែលយកភាពជាមនុស្សគ្មានបាបសោះ) បានបង់ថ្លៃការដាក់ទោសសម្រាប់អ្នកជាមុនរួចហើយ ជាមួយនឹងលោហិត ដែលបានសុគតលើឈើឆ្កាង។ ដាក់ស្តែង ព្រះអង្គបានបង់ថ្លៃជូនអ្នកហើយ។ ព្រះយេស៊ូវបានត្រឡប់ជាយញ្ញបូជាលោះបាបរបស់អ្នក។ ប៉ុន្តែ នោះមិនគ្រប់គ្រាន់ទេ។ ការបង់ថ្លៃនោះចាំបាច់ត្រូវតែអនុវត្តជាមួយអ្នកដែរ ... ត្រូវបានបញ្ឈប់ទៅក្នុងគណនីរបស់អ្នក។ សំណួរសំខាន់នោះគឺ តើការនេះអាចកើតឡើងបានយ៉ាងដូចម្តេច? វាអាចកើតឡើងបាននៅពេលអ្នកប្រើចិត្ត (បែរចេញពីបាបរបស់អ្នកហើយមករកព្រះជាម្ចាស់វិញ) ព្រមទាំងជឿលើព្រះយេស៊ូវ។ បន្ទាប់មក នៅពេលនោះ ព្រះជាម្ចាស់បានអត់ទោសឱ្យអ្នកហើយ។

បញ្ហារបស់យើង ... ការបែកចេញ

«ពីព្រោះគ្រប់គ្នាបានធ្វើបាប ហើយខ្លះមិនដល់សិរិវិញនៃព្រះ។» រ៉ូម ៣:២៣

«គឺជាអំពើទុច្ចរិតរបស់យើងរាល់គ្នា ដែលបានខណ្ឌជាកណ្តាលយើង ហើយនឹងព្រះនៃយើងទេ ហើយអំពើបាបរបស់យើងរាល់គ្នាបានបាំងព្រះក្រឡាមិនឱ្យឃើញ។» អេសាយ ៥៩:២

«នៅក្នុងអណ្តូកភ្លើង ទាំងសងសឹកនឹងពួកអ្នកដែលមិនស្គាល់ព្រះ ហើយនឹងពួកអ្នកដែលមិនស្គាប់តាមដំណឹងល្អ ពីព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះអម្ចាស់នៃយើង ៩គេនឹងរងទុក្ខទោសជាសេចក្តីហិនវិនាសអស់កល្បជានិច្ច ឃ្លាតពីព្រះក្រឡានៃព្រះអម្ចាស់ ហើយពិសិវិញនៃព្រះចេស្តាទ្រង់។» ២ ថែស្តាឡូនីច ១:៨-៩

«ដ្បិតឈ្នួលរបស់អំពើបាប នោះជាសេចក្តីស្លាប់ តែអំណោយទាននៃព្រះវិញ គឺជាជីវិតនៅអស់កល្បជានិច្ច ដោយព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ ជាព្រះអម្ចាស់នៃយើងរាល់គ្នា។» រ៉ូម ៦:២៣

«ដ្បិតកាលយើងនៅខ្សោយនៅឡើយ លុះដល់កំណត់ហើយ នោះព្រះគ្រីស្ទទ្រង់បានសុគត ជំនួសមនុស្សទមិលល្មើស។» រ៉ូម ៥:៦

ដំណោះស្រាយរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ... ការបង់ថ្លៃជូន

«ដ្បិតព្រះទ្រង់ស្រឡាញ់មនុស្សលោក ដល់ម្ល៉េះបានជាទ្រង់ប្រទានព្រះរាជបុត្រាទ្រង់តែ១ ដើម្បីឱ្យអ្នកណាដែលជឿដល់ព្រះរាជបុត្រានោះ មិនត្រូវវិនាសឡើយ គឺឱ្យមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ចវិញ។» យ៉ូហាន ៣:១៦

«នេះហើយជាសេចក្តីស្រឡាញ់ មិនមែនជាយើងបានស្រឡាញ់ព្រះនោះទេ គឺទ្រង់បានស្រឡាញ់យើងវិញទេ ហើយបានចាក់ព្រះរាជបុត្រាទ្រង់ឱ្យមក ទុកជាដង្វាយឱ្យជូន [ដោយព្រះបូជាស្ម័គ្រចិត្ត] នឹងបាបយើងរាល់គ្នាផង។» ១ យ៉ូហាន ៤:១០

«តែឯព្រះ ទ្រង់សំដែងសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ទ្រង់ ដល់យើងរាល់គ្នាឱ្យឃើញច្បាស់ ដោយព្រះគ្រីស្ទបានសុគតជំនួសយើងរាល់គ្នា នោះគឺក្នុង កាល ដែលយើង នៅ មាន បាប នៅ ឡើយ ផង។» រ៉ូម ៥:៨

«ទ្រង់បានផ្អាកអំពើបាបរបស់យើងរាល់គ្នា នៅលើបម្រុងទ្រង់ ជាប់លើឈើឆ្កាង ដើម្បីឱ្យយើងបានរស់ខាងឯសេចក្តីសុចរិត ដោយបានស្លាប់ខាងឯអំពើបាបហើយ គឺដោយស្នាមដររបស់ទ្រង់ ដែលអ្នករាល់គ្នាបានជា។» ១ ពេត្រុស ២:២៤

«ប៉ុន្តែអស់អ្នកណាដែលទទួលទ្រង់ព្រះយេស៊ូវ, គឺអស់អ្នកដែលជឿដល់ព្រះនាមទ្រង់ នោះទ្រង់បានប្រទានអំណាចឱ្យបានគ្រឡប់ជាកូនព្រះ» យ៉ូហាន ១:១២



ផ្លូវទៅរកការអត់ទោសរបស់អ្នក ... ជឿលើព្រះយេស៊ូវ

«ពួកហោរាស្ត្រតែធ្វើបន្ទាល់ពីទ្រង់ព្រះយេស៊ូវ ថា អស់អ្នកណាដែលជឿដល់ទ្រង់ នោះបានរួចពីបាប ដោយសារព្រះនាមទ្រង់» កិច្ចការ ១០:៤៣។ «ដ្បិតគឺដោយព្រះគុណ ដែលអ្នករាល់គ្នាបានសង្គ្រោះ ដោយសារសេចក្តីជំនឿ ហើយសេចក្តីនោះក៏មិនមែនកើតពីអ្នករាល់គ្នាដែរ គឺជាអំណោយទានរបស់ព្រះវិញ ៩ក៏មិនមែនដោយការប្រព្រឹត្តិដែរ ក្រែងអ្នកណាអ្នកខ្លួន» អេភេសូរ ២:៨-៩។ អ្នកអាចជឿលើ (មិនមែនជឿអំពីទេ) ព្រះយេស៊ូវ តាមរយៈការប្រើចិត្ត ... គឺតាមរយៈ ការបែរមករកព្រះយេស៊ូវដោយជំនឿ។ សេចក្តីអធិស្ឋាននេះគឺជាផ្លូវសម្រាប់អ្នក ដើម្បីធ្វើការនោះ។ វាមិនមែនជាសម្បថ ឬធម៌ទេ។ សូមអធិស្ឋាន ប្រសិនបើវាគឺជាបំណងប្រាថ្នាដែលចេញពីចិត្តរបស់អ្នក។

- ព្រះជាម្ចាស់អើយ
- ទូលបង្គំទទួលស្គាល់ថា ... ទូលបង្គំជាមនុស្សមានបាប។
- ទូលបង្គំប្រើចិត្ត ... ចេញពីអំពើបាប បែរមករកព្រះអង្គវិញ។
- ទូលបង្គំជឿលើព្រះយេស៊ូវ ... ថាទ្រង់ជាព្រះ ទ្រង់បានសុគតលើឈើឆ្កាងជូនទូលបង្គំ។
- ទូលបង្គំសូមយាងទ្រង់មកធ្វើជាព្រះសង្គ្រោះរបស់ទូលបង្គំ។
- អាម៉ែន

ព្រះយេស៊ូវបង់ថ្លៃការដាក់ទោសជំនួសបាបរបស់អ្នក។ ហើយដោយសារជំនឿលើ ព្រះយេស៊ូវ ការបង់ថ្លៃរបស់ទ្រង់បានត្រឡប់ជាការបង់ថ្លៃរបស់អ្នក។ ព្រះជាម្ចាស់បានអត់ទោសឱ្យអ្នកហើយ។ ហើយព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា អ្នកមានសុវត្ថិភាពនៅអស់កល្បជានិច្ច យ៉ូហាន ៣:១៦។

«មានពរហើយ មនុស្សណាដែលការរលងច្បាប់របស់ខ្លួនបានអត់ទោសឱ្យ គឺដែលបាបរបស់ខ្លួនបានគ្របបាំងហើយ» ទំនុកតម្កើង ៣២:១

ប្រសិនបើអ្នកបានអធិស្ឋានសេចក្តីអធិស្ឋាននេះអស់ពីចិត្ត ព្រះជាម្ចាស់បានអត់ទោសឱ្យអ្នក ហើយអ្នកមានសុភ័ក្តិភាពជាមួយប្រទេសអស់កល្បជាដើម។ ការសុភក្តិភាពយូរអង្វែងជាប់ព្រះយេស៊ូវបានអត់ទោសបាបដល់អ្នក។ ព្រះជាម្ចាស់បានសន្យាថា នៅពេលនេះ អ្នកមានជីវិតអស់កល្បជាដើមដោយរបស់អ្នក ... ដូច្នេះ អ្នកនឹងមិនចូលទៅក្នុងការជំនុំជម្រះឡើយ ... ហើយអ្នកបានឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់មកកាន់ជីវិតហើយ យ៉ូហាន ៥:២៤។ អ្នកមានសុភ័ក្តិភាពដោយសារ គ្មាននរណាអាចដណ្តើមយកអ្នកចេញពីព្រះហស្តដ៏មានគ្រប់ទាំងព្រះចេញរបស់ព្រះជាម្ចាស់បានឡើយ។ ព្រះអង្គកាន់អ្នកជាប់ជាងអ្នកកាន់ព្រះអង្គទៅទៀត។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា «ខ្ញុំឱ្យជីវិតអស់កល្បជាដើមដល់វា វាមិនត្រូវវិនាសនៅអស់កល្បរៀងទៅ ក៏គ្មានអ្នកណាឆក់យកវាពីខ្ញុំបានទេ ព្រះវរបិតានៃខ្ញុំ ដែលប្រទានវាមកខ្ញុំ ទ្រង់ធំលើសជាងទាំងអស់ គ្មានអ្នកណាអាចនឹងឆក់យកវាចេញពីព្រះហស្តរបស់ព្រះវរបិតាខ្ញុំបានឡើយ» យ៉ូហាន ១០:២៨-២៩។

ប្រសិនបើ អ្នកមិនទាន់រួចរាល់ក្នុងការនិយាយសេចក្តីអធិស្ឋាននេះ ចូរធ្វើវាឱ្យទៅជាអាទិភាពបំផុតរបស់អ្នក។ ការសម្រេចចិត្តរបស់អ្នកមានសារៈសំខាន់ ហើយផ្តល់ផលដ៏នៅអស់កល្បជាដើម។ មិនមានឱកាសទីពីរ ក្រោយពីស្លាប់នោះទេ។ «ហើយដោយព្រោះបានដំរូវត្រូវឱ្យមនុស្សទាំងអស់ស្តាប់ខ្លួន រួចសឹមជាប់សេចក្តីជំនុំជម្រះ» ហេប្រើរ ៩:២៧។ ប្រសិនបើ អ្នកគ្មានចម្លើយចំពោះសំណួរនេះ ក្នុងការដែលអ្នកកំពុងតែសម្រេចចិត្ត ចូរសួរអ្នកដែលឱ្យខិតបណ្តុះដល់អ្នក។

ការពន្យល់ និងនិយមន័យ

ការអត់ទោស។

ការអត់ទោស។ ការអត់ទោសនៅក្នុងព្រះគម្ពីរគម្រូរឱ្យមានការបង់ថ្លៃសម្រាប់អំពើបាប របស់យើង។ ទោសសម្រាប់អំពើបាបរបស់យើងគឺបែកចេញពីព្រះជាម្ចាស់រហូតអស់កល្បជាដើម។ ការអត់ទោសនៅក្នុងព្រះគម្ពីរគឺផ្ទេរអំពើបាបរបស់អ្នក និងការដាក់ទោសចំពោះបាបរបស់អ្នកទៅលើព្រះយេស៊ូវ។ ព្រះជាម្ចាស់បានផ្ទេរបាបរបស់យើង និងការដាក់ទោសចំពោះបាបនោះទៅលើព្រះយេស៊ូវដែលគ្មានបាបសោះវិញ។ ហើយបន្ទាប់មក ព្រះអង្គបានប្រទានសេចក្តីសុចរិតរបស់ទ្រង់មកយើងវិញ។ ប្រៀបដូចយើងមានសៀវភៅពីរក្បាលនៅស្ថានសួគ៌អីចឹង។ សៀវភៅទីមួយសៀវភៅកំណត់ត្រារបស់អ្នក បានកត់ត្រារាល់កំហុសដែលអ្នកបានធ្វើ គ្រប់ទាំងទំព័របានកត់ត្រាគ្រប់ទាំងកំហុសរបស់អ្នក។ ព្រះគម្ពីរបានចែងយ៉ាងច្បាស់ថា ការមួយចំនួនដែលយើងធ្វើគឺជាអំពើបាប (បាបដោយការប្រព្រឹត្ត) ហើយបាបខ្លះទៀត ជាបាបដែលយើងមិនបានធ្វើ (បាបមិនបានប្រព្រឹត្ត)។ ពេលខ្លះ សូម្បីគ្រាន់តែគិតកំហុសអំពើបាបដែរ។ ធ្វើបាបបីដងក្នុងមួយថ្ងៃស្មើ ១០០០ដងក្នុងមួយឆ្នាំ។ ពេញមួយជីវិត មានបាបច្រើនណាស់។ ហើយសៀវភៅមួយទៀតគឺកត់ត្រាពីភាពគ្មានបាបរបស់ព្រះយេស៊ូវ។ គ្រប់ទាំងទំព័រស្នាក់ ហើយគ្មានស្នាក់ស្នើអីទេ។ នៅពេលដែលអ្នកជឿលើព្រះយេស៊ូវ ប្រៀបដូចជាគម្របសៀវភៅពីរក្បាលនោះប្រូក្រាអីចឹង។ បន្ទាប់មក សៀវភៅកំណត់ត្រាដែលមានឈ្មោះរបស់អ្នកនៅលើនោះត្រូវបានស្តារទាំងស្រុង។ អំពើបាបរបស់អ្នក និងការដាក់ទោសចំពោះអំពើបាបនោះត្រូវបានលុបអស់ទាំងអស់។

ដំណោះស្រាយពិតប្រាកដ។

ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា «ខ្ញុំផ្តល់ ជាសេចក្តីពិត ហើយជាជីវិត បើមិនមកកាមខ្ញុំ នោះគ្មានអ្នកណាទៅឯព្រះវរបិតាបានឡើយ» យ៉ូហាន ១៤:៦។ ដំណោះស្រាយរបស់ព្រះគម្ពីរចំពោះអំពើបាបដែលធ្វើឱ្យយើងបែកចេញពីព្រះជាម្ចាស់គឺសំខាន់ណាស់។ សាសនាផ្សេងៗគម្រូរឱ្យយើងប្រឈមមុខអស់កល្បជាដើមដោយអំពើបាបរបស់យើង ដោយសង្ឃឹមថា អ្វីក្តី ព្រះដែលគង់នៅទីនោះនឹងទុកមកលើអំពើបាបរបស់យើង។ ផ្លូវរបស់ព្រះយេស៊ូវគឺសំខាន់ណាស់ ក្នុងការដែលអត់ទោសបាបដល់យើង ... សម្រាប់យើង។ បន្ទាប់មក យើងនឹងនៅចំពោះព្រះជាម្ចាស់ ហើយព្រះជាម្ចាស់នឹងលុបអំពើបាបរបស់យើងរហូតអស់កល្បជាដើម។ បាបទាំងនោះត្រូវបានផ្ទេរទៅឱ្យព្រះយេស៊ូវវិញ។ សាកពេក្រសួងបាននិយាយថា «ហើយគ្មានសេចក្តីសង្គ្រោះ ដោយសារអ្នកណាទៀតសោះ ដ្បិតនៅក្រោមមេឃ គ្មាននាមឈ្មោះណាទៀតបានប្រទានមកមនុស្សលោក ឱ្យយើងរាល់គ្នាបានសង្គ្រោះនោះឡើយ» កិច្ចការ ៤:១២។ សាកប៉ុលបានសរសេរថា «ពីព្រោះមានព្រះតែ១ ហើយមានអ្នកសង្គ្រោះសង្គ្រោះតែ១ នៅកណ្តាលព្រះ នឹងមនុស្ស គឺជាមនុស្សដ៏ជាព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវនោះ ទ្រង់បានថ្វាយព្រះអង្គទ្រង់ ទុកជាថ្លៃលោះមនុស្សទាំងអស់ ដែលត្រូវមានទីបន្ទាល់នៅពេលកំណត់» ១ ទីម៉ូថេ ២:៥-៦។ ផ្លូវរបស់ព្រះយេស៊ូវគឺជាដំណោះស្រាយពិតប្រាកដ។

ការជឿលើព្រះយេស៊ូវ។

ការជឿលើព្រះយេស៊ូវលើសជាង ការជឿអំពី ព្រះយេស៊ូវ។ ចូរស្រមៃថា អ្នកជាអ្នកធ្វើដំណើរតាមយន្តហោះមួយដែលហោះខ្ពស់លើភ្នំ ភ្លាមនោះស្រាប់តែដាស់និរហ័យប្រេង ហើយក៏ចូច។ យន្តហោះបានធ្លាក់ចុះ ហើយបានធ្វើឱ្យមានការខូចខាតជាដាច់ខាត។ អ្នកបើកបរយន្តហោះបានបង្គាប់ឱ្យគ្រប់គ្នាពាក់ឆក្រយោង ហើយលោកចេញពីយន្តហោះតាមមាត់ទ្វារដែលបើកចំហ។ អ្នកបានដឹងអំពីឆក្រយោង។ អ្នកធ្លាប់ឃើញតែនៅតាមទូរទស្សន៍។ ប៉ុន្តែ គន្លងនេះខុសគ្នា។ ការលោកចេញពីយន្តហោះតាមទ្វារដែលបើកចំហគម្រូរឱ្យមានលើសពី ការជឿអំពី ឆក្រយោង ... វាកម្រឱ្យ ជឿលើ ឆក្រយោង។ ពេលខ្លះ ឆក្រយោងមិនដំណើរការទៀត។ ដើម្បីរស់រានមានជីវិត គម្រូរឱ្យអ្នកជ្រើសរើសឆក្រយោងត្រឹមត្រូវ ... បើលោកចេញដោយគ្មានឆក្រយោងទេ អ្នកប្រាកដជាស្លាប់មិនខាន។ លោកជាមួយឆក្រយោងគឺគម្រូរឱ្យមានជំនឿ១០០%។ អ្នកអាចមានការសង្ឃឹមខ្លះ ... ប៉ុន្តែ ដើម្បីឱ្យអាចរស់រានមានជីវិតបានអ្នកត្រូវទុកចិត្តលើឆក្រយោងនោះ។ ព្រះយេស៊ូវគឺជាឆក្រយោងដ៏ពិតអស់កល្បជាដើមមួយ។ ចូរលោកចេញដោយជំនឿ។ ចូរជឿលើទ្រង់ចុះ!

ការណែនាំអំពីការបោះពុម្ព។ គម្រូរឱ្យបោះពុម្ពទាំងសងខាងក្នុងមួយសន្លឹក។ បោះពុម្ពជាសេរី ឬជាពណ៌ក៏បាន។

ព្រះជាម្ចាស់បានអត់ទោសឱ្យហើយ © ២០២៤ បោះពុម្ពផ្សាយដោយកិច្ចការមួយប្រាំបី ក្នុងឆ្នាំ ២០២៤ ចេញពី www.Gospel316.org អ្នកអាចបោះពុម្ព ចក្ខុចម្លង ជូស ឬផ្ញើសារដោយសេរីដោយមិនមានការផ្លាស់ប្តូរប្រយោគទាំងនេះឡើយ។ ប៉ុន្តែ អ្នកអាចដាក់បញ្ចូលព័ន្ធកិច្ច ឬឈ្មោះពួកជំនុំ ឬឡូហ្គោនៅលើវាបាន។ កិច្ចការមួយប្រាំបីគឺផ្អែកលើព្រះគម្ពីរតែមួយគត់។ កិច្ចការមួយប្រាំបីកើតឡើងដើម្បីជួយដល់មនុស្សឱ្យមករកជំនឿលើព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយបន្ទាប់មក ឱ្យបានលូតលាស់ ក្លាយជាសិស្សរបស់ទ្រង់។ សេវាកម្មបកប្រែត្រូវបានផ្តល់ជូនដល់អស់អ្នកដែលមិនប្រើភាសាអង់គ្លេស តាមរយៈ www.ChristianLingua.com។ ការដកស្រង់ព្រះគម្ពីរនៅក្នុងភាសាអង់គ្លេសដើមចេញពីព្រះគម្ពីរស្តង់ដារអាមេរិកាំងថ្មី (NASB)។ ការដកស្រង់ព្រះគម្ពីរនៅក្នុងកំណែនេះដកស្រង់ចេញពី «ព្រះគម្ពីរបរិសុទ្ធ ១៩៥៤ (ពភប)»។

